

Upcoming Events

October 5th
World Teachers' Day

After school clubs
begin from Oct.11th
o Nov. 22nd

Oct 12th
Comic Workshop
Gr 6-8

Oct 12 – Bake Sale by
Student Council

Oct 17th
Grade 6 Parent
Engagement Event



This Month at CBS

Bringing Talent to Life

VOL 2 – October 2023

High School

Dear CBS parents and families,

As we start the second month of school, I would like to thank parents, staff and students for the smooth start of the year and the level of commitment everyone is showing!

During the first month of school, I was impressed with the students' enthusiasm to start the new year. Students are discussing, sharing, experimenting and discovering new things daily with their teachers guiding them. They are using their devices in the daily learning happening in class as well as testing and research. It makes me so proud when I visit classes and see how learning can be so enjoyable!



In the month of October, many events and activities are taking place. We are preparing for the Second Health and Wellness Fair organized by our wonderful Healthy Living Committee on the 19th of October. It reflects our focus on Healthy living which is one of our 3 goals for MSA accreditation.

We are also keeping the focus on academics by providing students with opportunities to reach their highest potential. Students are always challenged to do better and to improve their level of mastery and organization. Students will complete the first quarter assessments by the end of October. Wishing all of them the best of luck.



Reminders to students:

Uniform and ID: Students must attend school in the correct uniform daily. Student ID must be worn as a part of the uniform.

Mobile phones and smart watches: Mobile phones and smart watches are **NOT ALLOWED** on the school campus. Kindly review the mobile phone policy from the student handbook. Mobiles will be confiscated if found with any student during the day.



Attendance: Students need to attend school regularly and to be on time. Assembly starts at 7:30am and first period begins at 7:45am. In case of absence, students have to submit the sick leave to the HS office the following day.

Extra curricular activities: CBS is back to having extra curricular activities. All activities will officially start on 12th October 2023 including sports, e-sports, field trips, and other activities.

Upcoming Events

Oct. 19th
Health & Wellness Fair

Oct. 23rd
Green Team-parent awareness

Oct. 23rd
G6-7 Parent Engagement

Oct. 25th
Career day

Oct 25th
Quarter 1 Ends

Oct. 26th
Fall break

Oct 29th
Quarter 2 Begins



This Month at CBS

Bringing Talent to Life

VOL 2 – October 2023
High School

Green Flag Activities

As a part of our efforts in making CBS an eco school. Sustainability is the main goal of the green flag team. The team held a very successful planting event.



Support Academy



Support academy started in September with a good number of students. If you wish to enroll your child, kindly reach out to your child's homeroom teacher or HS office.

Parent Association 2023-2024

Parent Association continues to work closely with the school administration on the school initiatives and improvements. Thanks to all PTA members!



Student Council 2023-2024

At the Canadian Bilingual School, we believe in the importance of equipping students with leadership skills. Students are given voice and choice. They are trained to be decision makers as well as effective members of the community. Student council Investiture ceremony took place on Sept. 27th in the school auditorium.



6A	Yaqoub Yousef Al Adwani
6B	Jassem Musaed Sahlan
7A	Mohammad Ahmad Saleem
7B	Meshari Mubarak Al Enizi
8A	Omar Mohammad Al Mutairi
8B	Abdullah Rayed Al Dhafiri
9A	Samir Yousef Al Sabti
9B	Khalifa Adel Al Shebly
10A	Laura Mohammed AlMutairi
10B	Asmaa Yousef Al Jadei
Deputy Heads	Alizeh Khan/Dhari Al Farhan Mariam Ali/Abdulrahman
Heads	Thulaith

Sincerely,
Ms. Gihan Hassan
High School Principal

هذا الشهر في المدرسة الكندية ثنائية اللغة

إدخال الموهبة في الحياة

العدد 2 - أكتوبر 2023

المدرسة الثانوية



الفعاليات القادمة

5 أكتوبر

يوم المعلم العالمي

النوادي بعد اليوم
المدرسي

تبدأ بتاريخ 11 أكتوبر
حتى 22 نوفمبر

12 أكتوبر

ورشة هزلية الصفوف
6 - 8

12 أكتوبر

بيع الخبز من قبل
مجلس الطلاب

17 أكتوبر

فعالية مشاركة أولياء
أمر طلاب الصف 6

أعزائي أولياء أمور وعائلات المدرسة الكندية،

بينما نبدأ الشهر الثاني من الدراسة، أود أن أشكر أولياء الأمور والموظفين والطلاب على بداية سلسلة للعام الدراسي ومستوى التفاني الذي يظهره الجميع!



خلال الشهر الأول من المدرسة، شعرت بسعادة غامرة بحماس الطلاب بمناسبة بداية العاد الجديد. يقوم الطلاب بالمناقشة والمشاركة والتجربة واكتشاف أشياء جديدة يوميًا مع معلمهم الذين يقوموا بتوجيههم. إنهم يستخدمون أجهزتهم في التعلم اليومي في الفصل بالإضافة إلى الاختبار والبحث. أشعر بالفخر عندما أزور الفصول الدراسية وأرى كيف يمكن أن يكون التعلم ممتعًا للغاية!

تقام العديد من الفعاليات والأنشطة في شهر أكتوبر. نحن نستعد لمعرض الصحة والعافية الثاني الذي ينظمه فريق التربية البدنية الرائع في المدرسة بتاريخ 19 أكتوبر. إنه يُظهر تركيزنا على الحياة الصحية والتي هي أحد أهدافنا الثلاثة لاعتماد رابطة الدول الوسطى.



كما نحافظ على التركيز على الحياة الأكاديمية والدراسية من خلال تزويد الطلاب بالفرص التي تمكنهم من الوصول إلى أعلى إمكاناتهم. يواجه الطلاب دائمًا تحديًا للقيام بعمل أفضل وتحسين مستوى إتقانهم وتنظيمهم. سيقوم الطلاب بالإنهاء من تقييمات الربع الأول بحلول نهاية شهر أكتوبر. مع تمنياتي لجميع الطلاب بالتوفيق.

تذكير للطلاب:

الزي الرسمي وبطاقة الهوية: يجب على الطلاب الذهاب إلى المدرسة بالزي الرسمي المناسب يوميًا. ويجب ارتداء هوية الطالب كجزء من الزي الرسمي.



الهواتف المحمولة والساعات الذكية: لا يُسمح بالهواتف المحمولة والساعات الذكية في الحرم المدرسي. برجاء مراجعة سياسة الهاتف المحمول في دليل الطالب. سيتم مصادرة الهواتف المحمولة إذا وجدت مع أي طالب خلال اليوم.

الحضور: يجب أن يحضر الطلاب إلى المدرسة بانتظام وأن يحضروا في الوقت المحدد. يبدأ الطابور الساعة 7:30 ص وتبدأ الحصة الأولى الساعة 7:45 ص. في حالة الغياب، يتعين على الطلاب تقديم إجازة مرضية إلى مكتب المدرسة الثانوية في اليوم التالي.



الأنشطة اللاصفية: عادت المدرسة الكندية الكندية إلى ممارسة الأنشطة اللاصفية. ستبدأ جميع الأنشطة رسميًا بتاريخ 12 أكتوبر 2023 بما في ذلك الأنشطة الرياضية والأنشطة الرياضية الإلكترونية والرحلات الميدانية وغيرها من الأنشطة.

هذا الشهر في المدرسة الكندية ثنائية اللغة

إدخال الموهبة في الحياة

العدد 2 - أكتوبر 2023

المدرسة الثانوية



الفعاليات القادمة

19 أكتوبر

معرض الصحة والعافية

23 أكتوبر

توعية أولياء أمور الفريق الأخضر

23 أكتوبر

مشاركة أولياء أمور طلاب الصفوف 6 - 7

25 أكتوبر

يوم المهن

25 أكتوبر

نهاية الربع الدراسي الأول

26 أكتوبر

عطلة الخريف

29 أكتوبر

بداية الربع الدراسي الثاني



أنشطة الراية الخضراء

كجزء من جهودنا لجعل المدرسة الكندية ثنائية اللغة مدرسة صديقة للبيئة، تعد الاستدامة هي الهدف الرئيسي لفريق الراية الخضراء الذي قام بتنظيم فعالية زراعة ناجحة جداً.

أكاديمية الدعم

بدأت أكاديمية الدعم في سبتمبر بعدد كبير من الطلاب. إذا كنت ترغب في تسجيل طفلك، فيرجى التواصل مع معلم الفصل الخاص بطفلك أو مكتب المدرسة الثانوية.



رابطة أولياء الأمور 2023-2024

تواصل رابطة أولياء الأمور عملها عن قرب من إدارة المدرسة على المبادرات المدرسية والتحسينات. شكرا لجميع أعضاء رابطة أولياء الأمور.

مجلس الطلاب 2023-2024

نؤمن في المدرسة الكندية ثنائية اللغة بأهمية تزويد الطلاب بمهارات القيادة. يتم منح الطلاب الصوت والاختيار. يتم تدريبهم ليكونوا صانعي القرار وكذلك أفراد مؤثرين في المجتمع. أقيم حفل تنصيب مجلس الطلاب بتاريخ 27 سبتمبر في قاعة المدرسة.

6A	يعقوب يوسف العدواني
6B	جاسم مساعد سهلان
7A	محمد أحمد سليم
7B	مشاري مبارك الغنزي
8A	عمر محمد المطيري
8B	عبدالله راند الظفيري
9A	سمير يوسف السبتي
9B	خليفة عادل الشبلي
10A	لورا محمد المطيري
10B	أسماء يوسف الجديع
النانين	اليزيه خان / ضاري الفرحان
الروساء	مريم علي / عبدالرحمن تليث



مع أطيب التمنيات،
السيدة / جيهان حسان
مديرة المدرسة الثانوية